

Marc Schernberg

Partner (Asset Management) - People Leader, PwC

Marc Schernberg a rejoint l'entreprise en 1994 et s'est principalement spécialisé dans la gestion d'actifs. Avec plus de 20 ans d'expérience de travail avec des promoteurs de fonds, principalement des États-Unis et de la Suisse, Marc Schernberg est un expert dans l'audit des services financiers internationaux. Son expertise couvre également le système fiscal allemand.

Il est diplômé de NEOMA (Reims, France), et est un Expert-Comptable Qualifié ; il est également Réviseur d'entreprises agréé et membre de la Commission de formation professionnelle continue de l'IRE.

Marc Schernberg, our People Leader, joined the firm in 1994 and has mainly specialised in Asset Management. With over 20 years' experience working with fund promoters mainly from the US and Switzerland, Marc Schernberg is an expert in international financial services audit engagement. His expertise also covers the German tax system.

He graduated from NEOMA (Reims, France), and is a Qualified Chartered Accountant ("Expert Comptable"); he is also a "Réviseur d'entreprises agréé" and member of the Continuous Professional Education Commission of IRE.